
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 6. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 15
Kan ministeren bekræfte følgende udtalelse fra Venstres indfødsretsordfører
Jan E. Jørgensen: ”Vi kan allerede nu mærke, at der er færre sager, bl.a. fordi
Indfødsretskontoret afgør flere sager selv” (fremsat i artiklen ”Ny radikal ordfø-
rer ’chokeret’ over arbejdsgang i folketingsudvalg”, Information, 6. november
2015)? I bekræftende fald ønskes oplyst, hvornår ministeriets indfødsretskon-
tor er begyndt at ”afgøre flere sager selv”, samt hvilke sagskategorier der nu
afgøres af Indfødsretskontoret, men som tidligere blev afgjort i Folketingets
Indfødsretsudvalg. Det ønskes endvidere oplyst, hvem der har truffet beslut-
ning om denne nye procedure, og af hvilke dokumenter (brevveksling, natura-
lisationscirkulære eller andet) den fremgår.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe
formand
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